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Orientering om pågående endringer og fremtidig målbilde i Sykehuset Innlandet 
 

 
Fylkesstyrene i Hedmark og Oppland har behandlet saken i møte 23.11.2018 sak 18/48 
 
Vedtak 
Fylkesstyret i Hedmark og Oppland vil påpeke følgende elementer:  
 
Fylkesstyret i Hedmark og Oppland vil påpeke følgende elementer:  
 

 Fylkesstyrene ser behovet for å gjøre tiltak for å skape et budsjett i balanse og som gir 
grunnlag for å foreta nødvendige investeringer framover. 

 Fylkesstyrene vil uttrykke bekymring for at nedskjæringen i sykehuset Innlandet vil føre til 
økt etterspørsel etter tjenester med tilhørende kostnader for kommunesektoren. 

 Vedrørende utvikling av distriktspsykiatriske sentre er det viktig at det polikliniske og 
ambulante behandlingstilbudet er etablert før tilbudet ved DPS-ene reduseres. 

 Der er viktig at pasientene sikres ett forsvarlig tilbud når tilbud legges ned eller flyttes. 

 Det er avgjørende viktig nå å få avklaring så raskt som mulig fra Helse Sør-Øst at et nytt 
Mjøssykehus skal bygges ved Mjøsbrua. 

 Selv med et positivt vedtak i HSØ vil det gå om lag 10 år før et nytt sykehus står ferdig, en må 
derfor etter styrenes syn vurdere å gå lengre i strukturgrepene i tiden som kommer for å få 
faglig og økonomisk forsvarlig drift.  

 
 
 
 


